
Lisää pohdiskeluja synnistä… 
 
Onko syntiä katsoa telkkarista esimerkiksi nyt vaikka jotain vampyyrisarjaa tai käydä elokuvissa? 
 
TV- ja elokuvaviihde on nykyään melkoisen jumalatonta, tekisi mieleni sanoa. Hyvänä esimerkkinä Big 
Brother -ohjelma. Sen viehätys perustuu ihmisen haluun tirkistellä toisen elämää. Ohjelmaformaattityypissä 
ihmisiä pisteytetään ja poistetaan laumasta ja heitä ohjataan tilanteisiin, jossa he nolaavat itsensä. 
Ohjelman sisältämä seksuaalisuuden toteuttamisen malli ei ole kristillisen etiikan mukaista ja siinä esiintyvä 
alkoholinkäyttö on jopa selkeästi Jumalan sanan vastaista. Vampyyrisarjat taas perustuvat ihmisen 
kiinnostukseen kaikkeen tuonpuoleiseen ja yliluonnolliseen. On jotenkin trendikästä kanavoida omaa 
kiinnostustaan katsomalla vampyyrisarjaa, kun vaihtoehto sille löytyisi omasta kirjahyllystä – Raamattu. 
 
Jos katsoo paljon tällaista viihdettä eikä samalla vahvista itseään Jumalan sanalla, niin vaikuttaahan se 
ihmiseen. Jos vain TV pääsee rakentamaan ihmisen arvopohjaa ja käsitystä todellisuudesta, niin onhan taru 
sitten loppujen lopuksi todellisuutta ihmeellisempää ja arki ei enää riitä. Mitä nuorempi ihminen on, sitä 
suuremmassa vaarassa hän on tulla TV:n kasvattamaksi, jos muuta ei ole tarjolla. TV:n katsomisesta 
sanoisinkin, että katso, jos uskallat. Jos hätkähdit tuota lausetta, niin varmuuden vuoksi kuitenkin totean, 
että itselläni on TV… 
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